
PROTOKÓŁ XLVI/2022 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 3 MARCA 2022 ROKU 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu  

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9:00  

Zakończyła się o godzinie 11:50 

 

W sesji uczestniczyli:  

• Radni zgodnie z listą obecności – 13 

• Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch  

• Skarbnik Gminy – Aneta Łaczmańska 

• Radca Prawny – Iwona Karpińska – Marchewka  

• Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury – Krzysztof Słomian 

• Kierownik Referatu Mienia i Ochrony Środowiska – Anna Komendacka 

• Kierownik GOPS w Lipiu – Ilona Kubicka 

• Przewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego – Zbigniew Pilśniak  

• Pracownicy Urzędu Gminy Lipie – Karolina Kapral, Marcin Karpik  

• Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności - 11  

• Przedstawiciel lokalnych mediów  

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie  

 

PORZĄDEK OBRAD:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XLIV i XLV Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał.  

6. Wystąpienie zaproszonych gości.  

7. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie. 

8. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym na terenie gminy w okresie 

międzysesyjnym – Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

9. Informacja o inwestycjach prowadzonych w bieżącym roku w gminie Lipie – Kierownik Referatu 

Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian. 



10. Informacja na temat ogłoszonych przetargów w okresie międzysesyjnym oraz o wynikach 

przetargów rozstrzygniętych  – Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian. 

11. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas XLIV Sesji i Komisji Wspólnych Rady Gminy 

Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga 

Kowalska.  

12. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie. 

13. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i stanowiskach 

wypracowanych przez komisje w okresie międzysesyjnym.  

14. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 22 stycznia 2022 r. do 3 marca 2022 r.   oraz 

informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji  

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Krzepicach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2031.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz 

sołecki w budżecie gminy na 2023 rok. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Lipie uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2022 rok. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania do wymiany źródeł 

ciepła na terenie Gminy Lipie ze środków budżetu Gminy Lipie.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o dodatek 

mieszkaniowy. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających 

wysokość dodatku mieszkaniowego. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 7 w Lipiu  

ul. Stawowa 1. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, 

położonych w Lipiu ul. Stawowa 1. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Lipiu ul. Częstochowska.  



29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  w Lipiu ul. Czereśniowa. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek pod zabudowę w Parzymiechach  

ul. Częstochowska.  

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Dankowie, z przeznaczeniem 

na poprawę warunków zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej.  

32. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Szyszkowie, z przeznaczeniem 

na poprawę warunków zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę działek w Szyszkowie. 

34. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu.  

36. Interpelacje i zapytania radnych. 

37. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów. 

38. Zakończenie obrad XLVI Sesji Rady Gminy Lipie. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 9:00 otworzył XLVI sesję  

i powitał wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 13 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady poprosił, aby w ramach działań profilaktycznych zmierzających do zapobiegania 

rozprzestrzenianiu się koronawirusa, szczególnie w obecnej sytuacji epidemiologicznej, w spotkaniu 

uczestniczyli tylko radni gminy, wyznaczeni pracownicy Urzędu oraz sołtysi. Mieszkańców zachęcił do 

zgłaszania uwag, wniosków i zapytań drogą telefoniczną (34/318 80 32 do 35 wew. 34) lub mailową 

sekretariat@uglipie.pl. Jednocześnie poinformował, że obrady sesji będą transmitowane na żywo za 

pośrednictwem oficjalnego profilu gminy Lipie (facebook.com/lipie.gmina). Poprosił również, aby w 

spotkaniu nie uczestniczyły osoby, które zaobserwują u siebie objawy takie jak: gorączka, kaszel i inne 

charakterystyczne dla przeziębienia, grypy czy infekcji paragrypowych. Wszystkich przybyłych poprosił o 

zachowanie środków ostrożności w postaci zajmowania miejsc w odpowiedniej odległości od 

pozostałych osób oraz dezynfekcji rąk przed wejściem na salę obrad.  

 

Ad.2.   Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  



− głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3.   Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego, Jacka Majchrzaka.    

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą kandydaturę.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Jacek Majchrzak    

 

Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów  

z XLIV i XLV Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Protokoły z XLIV i XLV Sesji Rady Gminy Lipie zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad.5. W skład Komisji Uchwał weszli:  

 



✓ Ewa Kuc - Przewodnicząca 

✓ Izabela Konc – Członek 

✓ Maria Gworys – Członek  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

− głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak)  

− głosów „przeciw” oddano 0  

− głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.6.  Przewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego, Zbigniew Pilśniak, zabrał głos w następujących sprawach: 

• remontu drogi powiatowej Lipie – Parzymiechy, 

• remontów cząstkowych dróg powiatowych, 

• remontu mostu na Magrecie.  

 

W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego, Zbigniew Pilśniak; Wójt Gminy Lipie, 

Bożena Wieloch; radni: Ryszard Kotala, Jacek Majchrzak, Mirosław Klimaszewski; sołtysi: Jan Podsiadło, 

Anna Szyszka, Barbara Wójcik.   

 

Ad. 7.  Wnioski, uwagi dotyczące stanu porządku i czystości w gminie zgłaszali radni: Izabela Konc, Maria Gworys 

oraz sołtys, Renata Kocot.  

 

Ad.8. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian,  przedstawił  Informację  

o pracach wykonywanych systemem gospodarczym na terenie gminy w okresie międzysesyjnym.   

 

Ad.9. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację  

o inwestycjach prowadzonych w bieżącym roku w gminie Lipie.  

 

− Pytanie w tym punkcie zadała radna, Izabela Konc.  

 

− Odpowiedzi na pytanie udzielił, Krzysztof Słomian.  

 



Ad.10. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację na temat 

ogłoszonych przetargów w okresie międzysesyjnym oraz o wynikach przetargów rozstrzygniętych. 

 

Ad.11. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację z realizacji 

wniosków przekazanych podczas XLIV Sesji i Komisji Wspólnych Rady Gminy Lipie oraz zgłoszonych 

bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie. 

 

Ad. 12. Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie nie wpłynęło żadne pismo.  

 

Ad.13. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała 

na dwóch posiedzeniach w dniu 27.01.2022 r. i 11.02.2022 r.   

 

− Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Izabela Konc, poinformowała, 

że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 20.01.2022 r.  

 

− Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, poinformował, że   

w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 11.02.2022 r. 

 

− Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 15.02.2022 r.       

 

Ad.14. Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch, przedstawiła informację z pracy za okres od 22 stycznia 2022 r. do  

3 marca 2022 r. oraz informację w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 



 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/290/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego została 

przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/291/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego została 

przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji  

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Krzepicach. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 



− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Krzepicach. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Krzepicach. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/292/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego została 

przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

− Skarbnik Gminy, Aneta Łaczmańska, przedstawiła wraz z uzasadnieniem projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 



- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/293/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2031. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2031. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2031. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/294/2022 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2031 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz 

sołecki w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie 

gminy na 2023 rok. 

 



− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie 

gminy na 2023 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 10 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Zbigniew Kilan, Izabela Konc, Ewa 

Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 3 (Andrzej Kilan, Ryszard Kotala, Mirosław Klimaszewski) 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

− Uchwała Nr XLVI/295/2022 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących 

fundusz sołecki w budżecie gminy na 2023 rok została przyjęta większością głosów.    

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu gminy Lipie uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Lipie 

uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu gminy Lipie uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 



− Uchwała Nr XLVI/296/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Lipie uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.22 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2022 rok. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Lipie na 2022 rok. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lipie na 2022 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/297/2022 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania do wymiany źródeł ciepła 

na terenie Gminy Lipie ze środków budżetu Gminy Lipie. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

regulaminu udzielania dofinansowania do wymiany źródeł ciepła na terenie Gminy Lipie ze środków 

budżetu Gminy Lipie. 



 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania do wymiany źródeł ciepła na terenie Gminy 

Lipie ze środków budżetu Gminy Lipie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/298/2022 w sprawie zmiany regulaminu udzielania dofinansowania do wymiany 

źródeł ciepła na terenie Gminy Lipie ze środków budżetu Gminy Lipie została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.24 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o dodatek 

mieszkaniowy. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o dodatek mieszkaniowy. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o dodatek mieszkaniowy. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  



 

− Uchwała Nr XLVI/299/2022 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się 

o dodatek mieszkaniowy została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość 

dodatku mieszkaniowego. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie obniżenia 

wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku 

mieszkaniowego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/300/2022 w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających 

wysokość dodatku mieszkaniowego została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.26 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 7 w Lipiu  

ul. Stawowa 1. 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 7 w Lipiu ul. Stawowa 1. 

 



− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 7 w Lipiu ul. Stawowa 1. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/301/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 7 w Lipiu  

ul. Stawowa 1 została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, 

położonych w Lipiu ul. Stawowa 1. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, położonych w Lipiu ul. Stawowa 1. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, położonych w Lipiu 

ul. Stawowa 1. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/302/2022 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali 

mieszkalnych, położonych w Lipiu ul. Stawowa 1 została przyjęta jednogłośnie.   

 



Ad.28 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Lipiu ul. Częstochowska. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż działki w Lipiu ul. Częstochowska. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Lipiu ul. Częstochowska. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/303/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Lipiu ul. Częstochowska 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.29 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  w Lipiu ul. Czereśniowa. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości  w Lipiu ul. Czereśniowa. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  w Lipiu ul. Czereśniowa. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  



- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/304/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  w Lipiu ul. 

Czereśniowa została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek pod zabudowę w Parzymiechach  

ul. Częstochowska. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż działek pod zabudowę w Parzymiechach ul. Częstochowska. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek pod zabudowę w Parzymiechach ul. Częstochowska. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/305/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek pod zabudowę 

w Parzymiechach ul. Częstochowska została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Dankowie, z przeznaczeniem 

na poprawę warunków zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż działki w Dankowie, z przeznaczeniem na poprawę warunków zagospodarowania 

i powiększenie nieruchomości przyległej. 

 



− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Dankowie, z przeznaczeniem na poprawę warunków 

zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/306/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Dankowie,  

z przeznaczeniem na poprawę warunków zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.32. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Szyszkowie, z przeznaczeniem 

na poprawę warunków zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż działki w Szyszkowie, z przeznaczeniem na poprawę warunków zagospodarowania 

i powiększenie nieruchomości przyległej. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Szyszkowie, z przeznaczeniem na poprawę warunków 

zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 



− Uchwała Nr XLVI/307/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Szyszkowie, 

z przeznaczeniem na poprawę warunków zagospodarowania i powiększenie nieruchomości przyległej 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.33.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę działek w Szyszkowie. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zamianę działek w Szyszkowie. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę działek w Szyszkowie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/308/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę działek w Szyszkowie została 

przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.34. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

 



− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/309/2022 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.35. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały w sprawie zmian  

w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym:  

- głosów „za” oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, 

Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, 

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw” oddano 0  

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0  

 

− Uchwała Nr XLVI/310/2022 w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 36. Brak interpelacji i zapytań radnych.  



 

Ad.37. Wnioski i  uwagi zgłaszali: radni: Zbigniew Bystrzykowski, Izabela Konc, Piotr Woźniak oraz sołtys, Anna 

Szyszka.   

 

− W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch oraz Kierownik Referatu Mienia i Ochrony 

Środowiska, Anna Komendacka.  

 

− Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad.38. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy, 

Zbigniew Bystrzykowski, realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie XLVI Sesji Rady Gminy 

Lipie o godzinie 11:50.   

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.net w zakładce: Organy Gminy – Rada Gminy 

– Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – XLVI Sesja Rady Gminy Lipie 03.03.2022 r.)  

 

Protokołowała:    Sekretarz:    Przewodniczący Rady:  

Karolina Kapral                   Jacek Majchrzak               Zbigniew Bystrzykowski 


